
Z A D I S N I K

svečane sjednice Upravnog odbora Kino-kluba "Zagreb"»pro
širene sa prisustvom zaslužnih članova kluba,održane dne 
30.XII.1960.godine.

Dnevni red:
1 .Osvrt na proteklih 25 godina kluba. . +
2 .Uspješne održani II. jubilarni zagrebački festival km©- 

kluba "Zagreb".
3»Svečana akademija kluba.

Brisutni:
Dr.Maksimilijan Baspa 
Dr.Teodor Durman 
Milivoj kučić 
Vladimir Hoholač 
Dragutin Galić

Mileš Oreščanin 
Bubenik
Željk© Haberštek
Vladimir Jakelić

Sjednicu otvara predsjednik Miloš Oresčanin.

7atim Dr.Basna pripovijeda kako je došlo do osnivanja JSu" Aheoi PW
+c, np m'qae da se ta kamera pošalje.Iste godine siigie s 
prve vijesti da se je u svijetu počelo raditi na umker tra- 

C1*Stanoviti pojedinci počeli su snimati prve filmove.U ok
viru Beto-kluba osnovana je kino-sekcija,a prvi je njen _

IP mase kod kuće,te je prije svake javne projekcije prosa® 

mii i

Pilje su akteri
P«Bt«iJe.Dr.SaBJ>». Je pr<>-

vi jati iiimov. . 40/;nno' irreiača u Marovskoj ulici, te
Je stalo 80

su i tečajevi,a filmovi su snimani »9,5-

1 metodom,u dvije boje.Istom
1937 1 W38 godine su Kodak 1 Agfa pičeli sa prvim color-

fmorao Je klub p.stat 1 ^^/g^^KAe.

V. ^.To« u Vitrinu.



Dr.Paspa je bi© deset godina predsjednik Kine-kluba. 
Godine 1945.rad je kluba zabranjen.Dr.Paspa je kao predsjenik 
tada predao platno,bankovnu knjižicu i sve ostale rekvizite 
kluba.Tada je rad kluba privremen© prestao.

Ok© godine 1948 klub je počeo ponovno raditi,! tada 
je prvi predsjednik bio neki inžinjer.Ponovno je počeo u klu
bu djelovati Dr.Paspa,te je postao opet predsjednik kluba.Na
kon njega postao je predsjednik Milivoj Kučić,pa napokon Miloš 
Oreščaninž

Prikazivanja su se nakon rata održavala svaki tjedan 
u žutom salonu Gradskog podruma.Tada je "Agfu” razvijao labora
torij na Svačićevom^trgu.Češće su bile projekcije u Jeronimskoj 
dvorani,pa u Trgovačkom domu,i dva-tri puta sastanci i prika
zivanja u Sokolu kraj "Kola”.Tada je bila velika društvenost 
i postojao je veliki interes za rad.Razvijanje je bilo vrlo 
jeftino,a bilo je i materijala.

Riječ uzima MILIVOJ KUČIĆ.
Klub je bi© prisiljen sagraditi svoje prost©rije,jer 

ga je iz prostorija na Britanskom trgu 12,dobivenih ©d Društva 
filmskih radnika,istisnuo "Zagreb”film.Tada je na izvjesno vri
jeme Eoto-klub Zagreb primio Kino-klub ka© gosta u svoje pros
tori je.Uz nastojanje kod Narodne tehnike uspjelo je kasnije 
sagraditi.ove današnje prostorije.Tada je predsjednik Narodne 
±ehnike bi© Matijaščic.N® tada je vladao veliki entuzijazam 
među članovima,! više je bilo aktivnih članova nego danas.Pos
tojala je tada ideja da se sagradi posebna zgrada ka© d®m N.T. 
Trazene_su.prostori je u Zagrebu,te je napokon uspjelo na račun 
dugova Radio-kluba^izgraditi ove sadanje podrumske prostorije.

Drug Kučić naglašava da se u t© vrijemusa"strane čla- 
nm klubu sam© daval©,a ništa se nije ©d njega tražile.Danas 
mladi članovi^od kluba samo sve traže (materijal itd),a ništa 
mu ne daju.Kučiou je tada uspjelo da se filmovi snima, ju -nakon 
st© se nađu ljudi koji su međusobno srdačni i intimni,te se 
može raditi.U međusebnoj suradnji dolazi se d© ideja i postiže 
se uspješan rad.Tada je postojala i velika intimnost među čla
novima.

Na kraju ORESČANIN predlaže da se 8.I.©drži svečana aka
demija u klubu,a isti dan da se održi i šampionat kluba.Osmo
ga je naime dobivena dozvola za rad kluba.

Na mišljenje ostalih donosi se rješenje da se to održi 
7.I.,jer je teg dana subota,pa se može dulje ©stati.Za tu bi 
se priliku izdao svečani broj "Vjesnika",u kojemu bi se t® 
sve iznijelo.

n _ Pošto je time dnevni red sjednice iscrpen,predsjednik 
Orescanm je zaključuje.

PRISUTNI :


